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Svenska Brukshundklubbens utskott för 
hundägarutbildning

PROTOKOLL 5/2023

Datum: 2023-08-19 20-08-20

Tid: Lör kl. 09:00-17:00, Sön kl. 09:00-09.30

Plats: Radisson Blu Arlandia Hotel

Närvarande: Ange ev. § nedan

Ordförande Carin Josefsson

Carina Andersson 

Åsa Almgren

Jenny Fritzon

Johanna Jervgren

Arne Jonsson

Anmält förhinder: Carina Norberg

Lena Funseth Norberg

Från kansliet: Agneta Olsson

Ange ev. § nedan

Övriga deltagare:

Justerare: Åsa Almgren

Vid protokollet: Agneta Olsson
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§ 50 MÖTETS ÖPPNANDE  
Sammankallande Carin Josefsson hälsade de närvarande välkomna och förklarade 
sammanträdet öppnat. Carin hälsade särskilt Arne Jonsson välkommen tillbaka till utskottet 
för hundägarutbildning.  

§ 51 VAL AV JUSTERARE 
Åsa Almgren valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll. 

§ 52 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING 
Utskottet beslutade att godkänna framlagt förslag på dagordning. 

§ 53 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Protokoll nr 4 2023 godkändes och lades till handlingarna.  

§ 54 MINNESANTECKNINGAR OCH RAPPORTER FRÅN 
UTSKOTTSGRUPPER, FÖRBUNDSSTYRELSEN OCH KANSLI  
Sammankallande för utskottsgrupperna rapporterade kort från utskottsarbetet. 

a. UG Allmänlydnad 1 och 2: 
Johanna Jervgren rapporterade att utskottsgruppen ska ha ett möte kommande vecka. I 
utbildningen till SBK Lärare steg 2 är alla deltagarna aktiva och skickar in sina uppgifter. I 
utbildningen till SBK Lärare, som startade 2022, är de flesta deltagarna nu godkända och 
klara. En digital uppdatering för SBK Lärare är inplanerad under hösten.  

b. UG Specialsök 
Lena Funseth Norberg ej närvarande. 

c. UG Rallylydnad 
Carina Norberg ej närvarande. 

d. UG Bruks/tävlingslydnad 
Carina Andersson rapporterade att uppdraget som SM-general för Räddningshund-SM tar 
så mycket tid att hon inte hinner starta något nytt inom hundägarutbildning under hösten. 
Carina satsar på kommande år i stället.  

e. UG Avtalsinstruktörer 
Arne Jonsson rapporterade att han kan ordna tryck av 600 exemplar av broschyren om 
avtalsinstruktörer. Broschyren blir då 4-sidig i A5-format.  
Utskottet uppdrog till kansliet att lägga in bilder och sedan skicka till Arne för tryck. 

Arne informerade vidare att han har fått in två förslag på hur ett lokalt avtal för en 
avtalsinstruktör kan formuleras när det gäller ersättning. Denna fråga ska tas upp på nästa 
dialogmöte med distrikten.  
 
Arne planerar för vad vi ska erbjuda avtalsinstruktörerna nästa gång. Utskottet föreslår 
att vi frågar avtalsinstruktörerna vad de önskar. 
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Arne avslutar med att informera om att han i kommande vecka ska bli intervjuad av 
Brukshunden angående konceptet avtalsinstruktörer. 

 
f. UG Naturbruk 

Åsa Almgren rapporterade att utskottsgruppen hade möte den 26 juni. Den 3-4 oktober ska 
gruppen ha ett möte i Göteborg för att bl.a. diskutera vidare gällande kvalitetssäkring av 
hundbranschens yrken. Agneta Olsson från kansliet kommer att närvara, och även Hans 
Balstedt från SKK:s Utbildningskommitté är inbjuden en av dagarna. Det är bra om SKK 
och SBK kan samarbeta i frågan gällande kvalitetssäkringen.  
 
Åsa informerade vidare att det är dags att planera inför Riksstudiedagarna vecka 44, och 
bestämma vilken bok vi ska ge till naturbrukslärarna i år. Åsa föreslog att det vore trevligt 
om vi kunde bifoga ett bokmärke, kort eller liknande där det framgår att det är en gåva 
från SBK. Utskottet uppdrog till kansliet att undersöka om det är möjligt att ta fram ett 
sådant.  

Åsa poängterar avslutningsvis att det är viktigt att vi uppdaterar lärarlistan, inte enbart 
för SBK Lärarna, utan även för naturbrukslärarna och att vi hittar rutiner för det. 

g. UG Friskvård 
Jenny Fritzon rapporterade att Britta Agardh har genomfört Löparskolan med ca 10 
deltagare under sommaren. Jenny har även frågat Britta om hon vill vara med och 
utveckla nya saker som kursunderlag till friskvårdsinstruktörerna. Det kan bli som en 
kompetensutveckling för instruktörerna. 

Jenny informerade vidare om att det är en friskvårdsinstruktörsutbildning på gång med 
start i slutet av september. I nuläget är det tre anmälda. För att få några deltagare till ska 
vi informera om utbildningen via hemsidan, Facebook och SBK:s nyhetsbrev. 

h. UG Patrullhund 
Åsa Almgren rapporterade att det varit bra samarbete mellan utskottet för 
hundägarutbildning och tjänstehundsavdelningen i samband med årets 
patrullhundinstruktörsutbildning på Marma. Lena Funseth Norberg var examinator.  
 

i. Rapport från förbundsstyrelsen (FS) 
Carin Josefsson rapporterade från förbundsstyrelsens senaste möte och om hur långt man 
har kommit i rekryteringsprocessen av ny generalsekreterare (GS).  

j. Rapport från förbundskansliet 
Agneta Olsson rapporterade att det är full aktivitet på kansliet med förberedelser inför alla 
mästerskap och landslag som ska resa till olika länder. Anneli Hultman är kvar som t.f. 
kanslichef. 

Agneta informerade vidare att SBK-info och SBK Medlemsinfo ska skickas ut i nästa 
vecka, och utskottet har då med information om utbildningarna till både 
friskvårdsinstruktör och specialsökslärare. 

§ 55  RAPPORT FRÅN DIALOGMÖTEN 
Det har inte varit något nytt dialogmöte med distrikten sedan senaste utskottsmötet.  
 



Svenska Brukshundklubben  Utskottet för hundägarutbildning. Protokoll 5/2023 
 

4 

Utskottet beslutade att nästa dialogmöte med distrikten blir måndagen den 4 september kl. 
19:00-20:30. Så många som möjligt från utskottet ska vara med, men ansvariga att leda mötet 
är Carina Andersson och Jenny Fritzon.  
 
Utskottet uppdrog till kansliet att skicka ut inbjudan till de utbildningsansvariga i distrikten 
snarast. 

§ 56 RESULTAT OCH MÅLUPPFÖLJNING 
a) Ekonomiskt utfall  

Förelåg ekonomiskt utfall för 2023-06-30 (Q2). Utskottet tittade gemensamt genom 
utfallet och kunde konstatera att man gjort av med ca 25% av årets budget under första 
halvåret.  

b) Verksamhetsplan 2023  2025  

Carin Josefsson presenterade en ny enklare mall för verksamhetsplanen som tagits fram 
av förbundsstyrelsen (FS). Utskottet önskar att man får en genomgång av hur mallen är 
tänkt att användas inför höstens möte med verksamhetsplanering den 21-22 oktober.  

Utskottet diskuterade det kommande verksamhetsplanerings- och budgetmötet tillsammans 
med utskottet och alla utskottsgrupperna i oktober. Utskottet föreslog att mötet förläggs till 
Radisson Blu Arlandia. 
 
Utskottet uppdrog till kansliet att göra en bokningsförfrågan, och till de UG-ansvariga att 
informera sina respektive grupper. 

c) Uppföljning av mål och fokusområden  

Carin Josefsson informerade att utskottet har skickat in sin uppföljning till det 
kommande FS-mötet.  

§ 57 BESLUTS- OCH UPPFÖLJNINGSÄRENDEN 
a) Ersättning SBK Lärare vid webbutbildningar  

Förelåg ett beslutsunderlag från Carina Norberg angående arvode till de lärare som har 
digitala fortbildningar.  

Utskottet beslutade att bordlägga frågan i avvaktan på förbundsstyrelsens generella 
förslag på arvoden och ersättningar.  

b) Uppföljning tidigare protokoll (nr 6 2022, § 84 a) 

Vid utskottets möte den 21 oktober 2022 avhandlade utskottet ett disciplinärende 
gällande en avtalsinstruktör som man hade fått i uppdrag av förbundsstyrelsen (FS) att 
hantera. Utskottets beslut i ärendet godkändes dock inte av FS, och därmed inte heller 
utskottsprotokollet. 

Utskottet diskuterade nu disciplinärendet på nytt och kunde konstatera att utskottet 
enligt delegeringsordningen inte hade mandat att fatta det beslut i frågan som man 
gjorde vid mötet i oktober 2022. 
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Avtalsinstruktörens nuvarande avtal går ut den 1 september 2023, och distriktet har 
dragit tillbaka sin rekommendation. 

Utskottet beslutade att i nuläget inte förnya avtalet med avtalsinstruktören eftersom det 
dels föreligger en disciplinanmälan, dels inte längre finns en rekommendation från 
distriktet. 

Utskottet uppdrog till kansliet att meddela avtalsinstruktören att avtalet i nuläget inte 
förlängs, och att ta bort avtalsinstruktörens uppgifter på hemsidan. 

§ 58  INKOMNA SKRIVELSER 
Förelåg inga inkomna skrivelser. 

§ 59 UTGÅENDE SKRIVELSER 
Förelåg inga utgående skrivelser. 

§ 60 ÄRENDEN TILL FÖRBUNDSSTYRELSEN (FS) 
Förelåg inga ärenden till FS från detta möte. 

§ 61 ÖVRIGA ÄRENDEN 
a) Lärarevent - planering 

Utskottet diskuterade detaljplaneringen inför det kommande lärareventet den 18-19 
november 2023 i Upplands Väsby.  

Ett preliminärt förslag till program togs fram, och utskottet gick igenom inbjudan och 
anmälningsformuläret så att det kan skickas ut kommande vecka. 

Utskottet uppdrog till kansliet att färdigställa inbjudan med anmälningsformulär och 
skicka ut kommande vecka. 

b) Uppdaterad lärarlista  

Förelåg en sammanställd lista med aktiva SBK Lärare utifrån de uppgifter som har 
inkommit från distrikt respektive naturbruksgymnasier under våren.  

Utskottet diskuterade och bestämde vilka benämningar som ska användas för olika typer 
av lärare. I dagsläget finns det flera olika benämningar på samma typ av lärare.  

Utskottet uppdrog till kansliet att publicera lärarlistan på hemsidan. 

c) Informationsdrive om utbildningsmodellen 

Carin Josefsson uppmanade alla att gå in i presentationen av vad utskottet gör och den 
nuvarande utbildningsmodellen och komplettera med mer information. Presentationen 
ska vara klar till lärareventet.  

d) Sund med H  

Jenny Fritzon har tidigare tagit upp att det finns två olika kursplaner för att bli 
friskvårdslärare. En som riktar sig till SBK Lärare och en som riktar sig till SBK 
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Instruktörer Friskvård. Den sistnämnda heter Sund med Hundlärare, och låg inom 
ramen för projektet Sund med Hund, vilket nu är avslutat.    

Utskottet önskar nu att vi enbart ska erbjuda utbildningen till SBK Lärare Friskvård i 
enlighet med utbildningsmodellen. 
 
Utskottet uppdrog till Jenny Fritzon att skriva ett beslutsunderlag till förbundsstyrelsen 
(FS), som tidigare beslutat om Sund med Hundlärare, om att nu besluta om att denna 
utbildning inte längre gäller eftersom projektet är avslutat.   
 
e) Utbildningsmöjligheter naturbrukslärare 

Åsa Almgren redogjorde för att då en SBK Instruktör arbetar som lärare inom hund på 
ett naturbruksgymnasium så kan skolan betala för att läraren utbildar sig till SBK 
Lärare. Frågan är om möjlighet ska finnas även för skolan att kunna betala för att en 
hundlärare utbildar sig till SBK Instruktör? Det skulle då kunna vara krav på 
medlemskap i SBK, och skolan kan vara den rekommenderande instansen. På sikt kan 
detta även generera fler instruktörer inom SBK, och göra så att fler kan bli legitimerade 
yrkeslärare.   
 
Utskottet bedömde att det var ett bra förslag och uppdrog till Åsa Almgren att skriva ett 
beslutsunderlag till nästa utskottsmöte.   
 
f) Fakturering NB-skolor för SBK Utbildning  diplomerade ungdomshandledare  

Agneta Olsson, kansliet, tog upp frågan om den administrativa avgiften för SBK 
Utbildning ska faktureras naturbruksgymnasierna när de utbildar diplomerade 
ungdomshandledare alternativt instruktörer.   
 
Utskottet diskuterade för- och nackdelar med fakturering av naturbruksgymnasierna, och 
bestämde att det i så fall kan göras först från 2024. Information om detta behöver först 
ges vid årets riksstudiedagar i vecka 44.  
 
g) Nyckelringsband 

 
Agneta Olsson, kansliet, tog upp frågan med fakturering av lokalklubbarna/distrikten för 
de nyckelringsband som finns för SBK Instruktörer respektive SBK Lärare.  

Utskottet diskuterade frågan och föreslog att vi fakturerar klubbarna för beställda 
nyckelringsband för instruktörer, medan utskottet för hundägarutbildningen 
internfaktureras för nyckelringsbanden till SBK Lärarna. 

Mötet ajourneras kl. 17:00, Återupptas 09:00 den 20 augusti. 

§ 62  BORDLAGDA ÄRENDEN OCH PÅGÅENDE UPPDRAG 
a. Namnbrickor till lärare. Agneta Olsson från kansliet informerade om att namnbrickorna 

kommer att vara klara att dela ut vid höstens lärarevent. 

b. Broschyr avtalsinstruktör: se § 54 e ovan. 

§ 63 OMEDELBAR KOMMUNIKATION AV FASTSTÄLLDA 
BESLUT 
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Inget. 

§ 64 NÄSTA SAMMANTRÄDE 
Utskottet beslutade att nästa möte är ett fysiskt möte den 21 oktober 2023. 

§ 65 MÖTETS AVSLUTANDE 
Mötesordförande tackade de närvarande och förklarade sammanträdet avslutat. Carin 
informerade att om hon skulle få förhinder att närvara vid något utskottsmöte träder 
Arne Jonsson in som ställföreträdande. 

  

Justeras:  Justeras:  Vid protokollet: 

 

Carin Josefsson  Åsa Almgren   Agneta Olsson 
Mötesordförande 

Det justerade protokollet redovisar vad som avhandlats på sammanträdet. Beslut som 
fattats kan dock bli föremål för ändring av Svenska Brukshundklubbens förbundsstyrelse 
(FS). 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


